
REPUBLIKA HRVATSKA 

OSNOVNA ŠKOLA HVAR 

KLASA: 003-06/21-02/12 

URBROJ: 2128-25-01-21-1 

Hvar, 15. listopada 2021.g 

 

ZAPISNIK 

Sa 7. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Hvar ( u daljnjem tekstu: škola), održane 15. listopada 

2021.godine, zakazane u 17:30 sati preko ZOOM aplikacije. 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: 

1.Veronika Vidović, predsjednica Školskog odbora 

2.Ružica Ćurin, zamjenica predsjednice Školskog odbora 

3. Magda Budrović Tamim, član 

4. Antonia Barbarić, član 

 

Ostali članovi: 

1. Nada Jeličić, ravnateljica škole 

2. Ružica Šarić, tajnica škole 

 

Započeto u 17:30 sati. 

Za zapisničara je jednoglasno izabrana tajnica Ružica Šarić. 

 Veronika Vidović, predsjednica Školskog odbora, uz pozdrav nazočnima otvara sjednicu, potvrđuje da 

su na istoj od četiri (4) nazočna četiri (4) člana, čime se mogu donositi pravovaljane odluke, te predlaže 

slijedeći dnevni red: 

 

 

1. Verifikacija zapisnika sa sjednice održane 29. rujna 2021. g  

2. Donošenje Odluke o prethodnoj suglasnosti na prijedlog ravnateljice za zasnivanje radnog odnosa 

na temelju javnog natječaja, na određeno, puno radno vrijeme za radno mjesto učitelj/ica matematike  

3. Donošenje Odluke o prethodnoj suglasnosti na prijedlog ravnateljice za zasnivanje radnog 

odnosa na temelju javnog natječaja, na određeno, puno radno vrijeme za radno mjesto učitelj/ca 

razredne nastave  



4. Donošenje Odluke o usvajanju Pravila o upravljanju dokumentiranim gradivom  

5. Razno  

 

Predsjednica je dala dnevni red na glasovanje, te je isti jednoglasno usvojen. 

 

AD 1.)  Predsjednica je predložila da se prva točka dnevnog reda usvoji, pošto nazočni nisu imali pitanja. 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 6. sjednice Školskog odbora održane 29. rujna 2021. godine. 

 

AD 2.)    Predsjednica je prepustila riječ ravnateljici. Ravnateljica je nazočne izvijestila o završenom 

natječaju za radno mjesto učitelj/ ica matematike na određeno, puno radno vrijeme. Ista je također, 

nazočne obavijestila da su se na natječaj prijavila tri kandidata od kojih je dvoje pristupilo testiranju: 

Luka Šurjak i Sunčana Oštarčević Arnold. Ista je  upoznala nazočne sa bodovanjem kandidata, te 

izvijestila istima da je kandidat Luka Šurjak ostvario veći broj bodova, stoga je ista zatražila suglasnost 

Školskog odbora za zasnivanje radnog odnosa na određeno, puno radno vrijeme za radno mjesto- 

učitelj/ica matematike najviše do pet mjeseci, jer se radi o nestručnom kandidatu. Ista je također 

napomenula da su oba kandidata nestručna. 

Točka je dana na glasovanje. 

Jednoglasno je donesena Odluka o prethodnoj suglasnost na prijedlog ravnateljice za zasnivanje radnog 

odnosa na temelju javnog natječaja, na određeno, puno radno vrijeme za radno mjesto učitelj/ica 

matematike sa Lukom Šurjakom, sveučilišnim prvostupnikom inženjerstva strojarstva iz Dola. 

 

AD 3.)Predsjednica je dala riječ ravnateljici. Ravnateljica je nazočne izvijestila o završenom natječaju 

za radno mjesto učitelj/ ica razredne nastave. Ista je izvijestila da je testiranju pristupila samo jedna od 

dvije kandidatkinje sa pravodobnom i pravovaljanom prijavom na natječaj. Kandidatkinja koja je 

pristupila testiranju je Mirela Vranjican Herhenreder, stoga je ravnateljica zatražila suglasnost Školskog 

odbora za zasnivanje radnog odnosa na određeno, puno radno vrijeme za radno mjesto učitelj/ ica 

razredne nastave. 

Rasprave nije bilo. Točka je dana na glasovanje. 

Jednoglasno je donesena Odluka o prethodnoj suglasnosti na prijedlog ravnateljice za zasnivanje radnog 

odnosa na temelju javnog natječaja, na određeno, puno radno vrijeme za radno mjesto učitelj/ca razredne 

nastave sa Mirelom Vranjican Herhenreder, diplomirani učitelj s pojačanim programom iz nastavnog 

predmeta engleski jezik iz Starog Grada. 



 

AD 4.)Predsjednica je prepustila riječ ravnateljici. Ravnateljica je obavijestila nazočne da je donesen 

novi Zakon o arhivskoj građi, te da je Škola morala izmijeniti pravila o tome kako se čuva određena 

arhivska građa, odnosno koliko se godina čuva ista, te kako se s njome postupa nakon što prođe rok 

čuvanja iste. 

Rasprave nije bilo. Točka je dana na glasovanje. 

Ista je jednoglasno usvojena. 

 

AD 5.) Predsjednica je prepustila riječ ravnateljici. Ravnateljica je nazočne izvijestila o novom stanju u 

COVID pandemiji. Ista je također uputila na stroža pravila i mjere radi suzbijanja zaraze korona virusom 

zbog velikog broja zaraženih na otoku, te je također apelirala na razrednike kako bi morali voditi više 

brige o ponašanju učenika, radi prevencije iste. 

 

 

 

Sjednica je završila u 18:00 sati 

 

 

 

 

 

 

Zapisnik vodila:                                                                Predsjednica Školskog odbora:                    

  Ružica Šarić                                                                      Veronika Vidović 

 


